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  Protokół Nr XL/2018 

 XL sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 29 marca 2018 r. 

BR.0002.3.2018 

XL Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady 

Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17  osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 

uwagi do protokołu XXXIX sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 22 lutego  2018 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 

Protokół XXXIX sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 22 lutego  2018 r. został 

przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 

Uwag ani wniosków do porządku obrad  nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XL sesji: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 

2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXXIX sesji z dnia 22 lutego 2018 r.    

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

6. 10-lecie współpracy samorządów Powiatu Giżyckiego i Alytus (Litwa). 

7. Sprawozdanie  z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Giżycku, 

w tym – organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej z uwzględnieniem sprawozdania 

z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Giżyckim. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Giżycku.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych pod nazwą Międzyszkolna Baza Sportów Wodnych oraz likwidacji 

wchodzącej w skład zespołu Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych z siedzibą w 

Giżycku przy ul. Nadbrzeżnej 15. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Giżyckiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2018.  

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji.       

 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

Starosta przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu: 

1. Wyraziliśmy zgodę na zgłoszenie trzech kolejnych projektów przygotowanych przez 

nasze jednostki oświatowe: 

a) przygotowany przez Ośrodek Szkolno-Wychowawczy pn. Lepsza przyszłość – 

wsparcie uczniów z niepełnosprawnością intelektualną w Branżowej Szkole I stopnia 
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Nr 2 przy SOSW, który dotyczy wyposażenia kuchni w profesjonalne sprzęty 

gastronomiczne, w której to uczniowie szkoły będą odbywać 150 dodatkowych godzin 

stażu. Ponadto projekt zakłada profesjonalne wyposażenie do nauki języków obcych. 

Wartość projektu to 283 tys. zł. 

b) przygotowany przez Zespół Szkół Zawodowych pn. Program współpracy Zespołu 

Szkół Zawodowych z otoczeniem społeczno-gospodarczym. Podstawowym celem 

projektu jest rozszerzenie bazy gastronomiczno-hotelarskiej umożliwiającej zdobycie 

statusu ośrodka egzaminacyjnego. Wartość projektu to 943 tys. zł 

c) przygotowany przez II LO pn. GOOGLE oferuje aplikacje do nauki. Partnerami 

projektu są: partnerzy z Irlandii Północnej, Słowacji, Francji, Włoch i Turcji. Celem 

projektu jest rozwijanie umiejętności władania technologia komputerową. Wartość 
projektu to186 tys. Euro. 

 

2. Kończy się kolejna kadencja pracy dyrektora Zespołu Szkół Kształtowania 

Środowiska i Agrobiznesu –Jarosława Kulawika. W związku z tym została wszczęta 

procedura konkursowa w celu wyłonienia nowego dyrektora. 

3. We współpracy z gminami naszego powiatu planujemy przeprowadzić inwestycje 

oraz remonty i przebudowy następujących dróg : 

a) z Miastem Giżycko: ul. Traugutta 900 tys. zł, przebudowa Alei 1 maja 1 mnl zł 

(projekt w rezerwie), przebudowa skrzyżowania ul Kolejowej i Dąbrowskiego 

200 tys. zł; 

b) gmina Giżycko: przebudowa skrzyżowania z chodnikami drogi1736 N w 

Sulimach 350 tys. zł, przebudowa drogi 1823 Giżycko-Kruklanki 900 tys. zł; 

c) gmina Miłki: kontynuacja remontu drogi 1708N w Danowie 165 tys. zł, 

przebudowa skrzyżowania drogi powiatowej 1831N z gminną w Kleszczewie 

150 tys. zł; 

d) gmina Wydminy: droga 1712N w Siemionach, droga 1710N w Szczepankach, 

budowa chodnika drogi 1714N w Wężówce, budowa drogi 1853N w Talkach; 

e) gmina Ryn: rozbudowa chodnika drogi 1726N Ryn-Stara Rudówka, droga 

1616N Słabowo-Krzyżany, remont drogi Ryn-Stara Rudówka 1726N; 

f) gmina Kruklanki: budowa chodnika drogi 1734N w Brożówce, budowa 

chodnika 1734N w Kruklankach, budowa chodnika 1738N w Żywkach. 

Ogólna  wartość zamierzeń to kwota ponad 4,4 mln zł z czego ok. 50% będzie            

finansowana przez gminy. 

4. Podpisaliśmy list intencyjny z burmistrzem miasta Giżycko odnośnie współpracy przy 

realizacji szkolenia żeglarskiego przez miasto od września br. Stosowne uchwały w tej 

sprawie zostaną przygotowane na następną sesję. 
5. Przyjęliśmy uchwałę dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2017, 

został przekazany do biura rady celem dalszego procesowania. 

6. Niestety, nie udało nam się sprzedać działki przy Al. 1 Maja o łącznej powierzchni 

1,557 ha za cenę wywoławcza 5,2 mln zł. 

7. Wyższa Szkoła Bezpieczeństwa w Poznaniu zwróciła się z propozycją zawarcia 

porozumienia z nami w zakresie uruchomienia kształcenia na kierunku 

pielęgniarskim. Podpisanie porozumienia nastąpi w przyszłym miesiącu, z tego co 

wiemy, porozumienie zostało zawarte również ze szpitalem. 

8. Odbyło się spotkanie Powiatowej Rady Ekonomii Społecznej. Przewodniczącym jest 

Starosta, zastępcą – Anna Sass, sekretarzem Natalia Skoratko. 

 

Informacje oświatowe: 

1. Kacper Żurek, uczeń I Liceum Ogólnokształcącego,  będąc w I klasie zdobył indeks      

i może wybierać swoje przyszłe studia spośród 10 krajowych uczelni. Było to 
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możliwe dzięki uzyskaniu tytułu finalisty etapu centralnego Olimpiady Statystycznej 

organizowanej przez Główny Urząd Statystyczny.  

2. Uczniowie I Liceum Ogólnokształcącego zakwalifikowali się do finału 

Ogólnopolskiego Konkursu Zarządzania Firmą „Ja TITAN”. W konkursie wzięło 

udział 1200 drużyn z całej Polski z czego 12 zakwalifikowało się do ostatniego etapu. 

Wśród nich są dwa zespoły z naszego I LO !!! Finał konkursu odbędzie się 11-13 

kwietnia w Ministerstwie Finansów.  

3. Dawid Kowalik z I LO został finalistą Ogólnopolskiego Konkursu Polska Piastowska 

dzięki czemu zdobył indeks na Uniwersytet Białostocki. 

4. 28.02. Zespół Szkół Zawodowych  tradycyjnie, jak co roku, zorganizował konkurs 

kulinarny na Mistrza Szkolnej Patelni. Od ubiegłego roku w konkursie biorą udział 

uczniowie  z naszego partnerskiego miasta Alytus. W tym roku uczestników konkursu 

odwiedziła też Pani Sylwia Jaskulska - członek Zarządu Województwa.  

5. Uczniowie Zespołu Szkół Elektronicznych i Informatycznych wzięli udział                  

w międzynarodowym turnieju tenisa stołowego w Alytus na Litwie. Turniej w którym 

uczestniczyły drużyny z Litwy, Łotwy i Polski odbył się z okazji setnej rocznicy 

odzyskania niepodległości przez Litwę. 
6. 8.03. CKZiU po raz drugi zorganizowało Targi Edukacyjne, w których wzięło udział 

17 uczelni. Targi odwiedziło wielu uczniów szkól ponadgimnazjalnych, w tym m.in. 

z powiatu węgorzewskiego i ełckiego 

7. Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji otrzymał Akademicki Certyfikat Współpracy 

potwierdzający spełnienie standardów wymaganych przez wyższe uczelnie w zakresie 

kształcenia akademickiego. 

8. Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji dla nauczycieli z powiatu giżyckiego, 

węgorzewskiego i oleckiego zorganizował konferencję na temat efektywnego 

kształcenia uczniów niepełnosprawnych. W trakcie konferencji przedstawiono też 
organizację klasy integracyjnej w II Liceum Ogólnokształcącym. Ponieważ 
wykorzystujemy wiele możliwości promocji naszych szkół serwis kawowy w trakcie 

konferencji obsługiwali uczniowie Szkoły Przysposabiającej do pracy w SOSW 

9. 22 lutego odbyły się Dziewiąte Otwarte Mistrzostwa Powiatu w Narciarstwie 

Alpejskim i Snowboardzie o Puchar Starosty Giżyckiego.  

10. Dla uczczenia 100 rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości Powiatowy 

Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych oraz Powiatowa Biblioteka 

Pedagogiczna. rozpoczęły realizację programu literackiego „Wieczory dla 

Niepodległej” dla mieszkańców miasta. Pierwszy wieczór literacki odbył się 12 

marca. Na następny zapraszamy 11 kwietnia. 

11. W tym roku zaproponowaliśmy naszym szkołom nagranie filmów reklamowych. 

Realizację filmów poprzedzono zajęciami filmowymi i dziennikarskimi. 

Do konkursu stanęło 5 placówek: I Liceum Ogólnokształcące, Zespół Szkół 

Elektronicznych i Informatycznych, Zespół Szkół Kształtowania Środowiska                 

i Agrobiznesu, Zespół Szkół Zawodowych oraz Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii. 

Wyprodukowane filmy poddane zostały ocenie profesjonalnego jury reprezentującego 

Europejską Fundację Edukacji Audiowizualnej. Filmy oceniali też gimnazjaliści           

z terenu naszego powiatu przyznając najciekawszemu filmowi Nagrodę Publiczności.  

23 lutego w kinie odbyła się uroczysta Gala Filmowa, w trakcie której zgromadzonej 

publiczności zaprezentowano zgłoszone do konkursu filmy oraz ogłoszono wyniki.  

Za najlepszy film jury uznało produkcję Zespołu Szkół Zawodowych. Również ten 

film w plebiscycie skierowanym do gimnazjalistów z terenu Powiatu Giżyckiego 

uzyskał największą sympatię i Nagrodę Publiczności.  

12. 24.04 w godzinach 9:00-10:00 w szkołach ponadgimnazjalnych odbędzie się Dzień 
Otwarty dla gimnazjalistów. W tym roku wprowadzamy nowe zawody: 

• Technikum w  ZSZ – technik logistyk 
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• ZSKŚiA – technik robót wykończeniowych w budownictwie 

• ZSEiI – technik procesów grafiki i poligrafii cyfrowej 

 

Wiadomości dot. Szpitala: 

21 marca odbyła się rozprawa przed Sądem Apelacyjnym w Białymstoku, Sąd nie 

rozstrzygnął wyroku, postanowił przesłuchać jeszcze dwóch świadków ze strony Grupy 

Nowy Szpital, uzasadniając, że byli niedokładnie przesłuchani. Terminu przesłuchania sąd nie 

podał. Jesteśmy zaniepokojeni wynikami szpitala za styczeń i luty, strata jest dosyć spora, to 

daje marne rokowania co do procesu restrukturyzacji i spłaty wierzycieli. Wyniki omawiano 

na posiedzeniu wierzycieli, minął 13 miesiąc  restrukturyzacji, liczyliśmy na zerowy wynik, 

zbilansowanie, a tu nic. Chcemy zrobić nowy układ, do którego przygotowujemy się solidnie. 

Zapytaliśmy analogiczne szpitale. 

 

J. Łożyński wyraził swoje zadowolenie z postępu tworzenia nowego ośrodka żeglarskiego 

gminy miejskiej Giżycko, która działa zgodnie  z zapotrzebowaniem społeczeństwa. 

Zaapelował, aby przyjmować na szkolenia nie tylko dzieci z miasta, ale również dzieci  

z powiatu. 

Radny przypomniał, że odbyła się konferencja prasowa na temat szpitala z udziałem 

Burmistrza i zapytał,  jaka jest treść tego planu na przyszłość, poprosił o jego udostępnienie. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż wielokrotnie przedstawialiśmy wyniki naszych 

młodych żeglarzy, ma nadzieję, że w interesie Miasta będzie dalsze kształcenie żeglarzy, 

którzy osiągali wyniki, a byli spoza Miasta. 

Co do planu dot. szpitala – to kancelaria Togatus opracowuje założenia planu 

restrukturyzacyjnego na nasze zlecenie. Chcemy zaproponować wierzycielom bardziej realny 

układ i mamy nadzieję na jego przyjęcie. 

H. Sarul zapytała jaki jest los wniosku jaki złożył do sądu p. Bogacz w sprawie odwołania P. 

Białej. Czy był przez nas ponawiany, bo P. Biała zajmuje się nieudolnie od 13 miesięcy  

projektem restrukturyzacji, a losy szpitala są coraz gorsze. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż zarządca restrukturyzacyjna wystąpiła też z 

wnioskiem o zdjęcie zarządcy przymusowego, ale sąd wniosek odrzucił. Tamten wniosek nie 

został rozpatrzony, pisemnie my też występowaliśmy o to, żeby odwołać zarządcę 
restrukturyzacyjną, ale sędzia komisarz wykazuje tu powściągliwość. 
L. Należyty zapytała czy P. Biała zwróciła te 118 tys. zł. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż ma zwrócić, gdyż te wydatki zostały 

zakwestionowane przez sędziego komisarza. 

J. Łożyński powiedział, że wg niego P. Biała przygotowuje szpital do sprzedaży, zapytał na 

ile mamy zabezpieczenie, aby ten fakt nie był możliwy, poprosił o mailową informację. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż sprzedaż nie może być wykonana w procesie 

restrukturyzacyjnym, jedynie w upadłościowym. Ale p. Biała, wg swojej kancelarii twierdzi , 

że może to zrobić, a wg naszej kancelarii nie może sprzedać szpitala, a jedynie jego elementy. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu udzieliła głosu Wójtowi Kruklanek Bartłomiejowi 

Kłoczko. 

B. Kłoczko wyraził swoje zadowolenie z planów realizacji wspólnych przedsięwzięć 
inwestycji drogowych. Następnie poruszył sprawę z ostatniej sesji  Rady Powiatu  z 22 lutego 

na temat budowy chlewni w gminie Kruklanki, gdy to mieszkanka gminy, przedstawicielka 

Stowarzyszenia Czysta Gmina Kruklanki   w swoim wystąpieniu wyraziła niezadowolenie 

mieszkańców gminy z powodu budowy ferm zwierzęcych, a konkretnie tuczarni w Brożówce  

przez konkretnych inwestorów. Wójt powiedział, że żadne decyzje w tej sprawie nie zostały 

jeszcze wydane, gdyż czekają na dokumentację i opinie. Dodał, że radny J. Łożyński 

uczestniczył we wcześniejszych rozmowach ze stowarzyszeniem, ale do Urzędu Gminy 

Kruklanki się nie pofatygował, żeby uzyskać jakieś informacje u źródła. Prosił radnego  o  
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udostępnienie materiału filmowego, ale go nie otrzymał. Z wystąpienia  tej pani wynika, że 

w Urzędzie Gminy Kruklanki dzieją się jakieś niepożądane sprawy, ale do tej pory nikt 

niczego nam nie zarzucił, ani prokurator, ani nikt inny. P Łożyński podburza, daje ludziom 

nadzieję, że powiat coś może w tej sprawie, a powiat może wydać jedynie decyzję  
pozwolenia na budowę po otrzymaniu dokumentów zgodnie z obowiązującymi przepisami.                                                                  

Wójt stwierdził, że chce zaprotestować przeciwko takiemu zachowaniu radnego J. 

Łożyńskiego, zaprasza go do siebie do Urzędu Gminy, a teraz wręcza mu dokumentację 
dotyczącą sprawy – wstępną opinię  na temat planowanej budowy tuczarni świń w Brożówce 

ze szczególnym uwzględnieniem raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko. 

 

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

J. Łożyński powiedział, że gmina miejska wspólnie z powiatem przystępuje do wspólnych 

działań drogowych – ul. Traugutta i skrzyżowanie przy ul. Kolejowej, zapytał kiedy to 

nastąpi. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Grzegorz Moszczyński odpowiedział, że wtedy, 

gdy otrzyma stosowną uchwałę Rady Miejskiej. 

L. Należyty powiedziała, iż Komisja Spraw Społecznych  odbyła dwa posiedzenia 

wyjazdowe do Rynu, do Środowiskowego Domu Samopomocy oraz Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Rynie, w dniach 16 lutego oraz 6 marca  2018 r., prowadzonych przez Ryńskie 

Stowarzyszenie Integracji Przyjaciół Osób Niepełnosprawnych „Dar Serca”. W rezultacie 

wizyt Komisja  opracowała następujące wnioski: 

1) Komisja wnioskuje o częściowe dofinansowanie, przez  RYSIPON, kosztów studiów 

podyplomowych dla kadry placówek: Środowiskowego Domu Samopomocy 

i Warsztatów Terapii Zajęciowych.  

2) Komisja wnioskuje o objęcie przez Zarząd Powiatu opieką prawną  Ryńskie 

Stowarzyszenie Integracji Przyjaciół Osób Niepełnosprawnych „Dar Serca” 

RYSIPON w podejmowaniu ważnych rozstrzygnięć organizacyjnych. 

Ponadto,  Środowiskowy Dom Samopomocy prosi o dofinansowanie remontu pomieszczenia 

gospodarczego, całość remontu kosztuje 25 tys. zł 

L. Należyty dodała, że jedna osoba z kadry idzie za 2 lata na emeryturę, trzeba by więc 

przygotować kadrę, bo pracujące tam osoby nie mają studiów podyplomowych. 

Starosta W. Strażewicz powiedział, że w powiecie działa 200 organizacji społecznych, 

trudno przyjąć drugi wniosek do realizacji, sprawdzi, czy są jacyś prawnicy na emeryturze, 

którzy by mogli się tym zająć, albo czy nie mogą skorzystać z pomocy prawnej w PCPR. 

L. Należyty powiedziała, że to jest szczególny przypadek, gdyż nad jednostką ma nadzór 

powiat. 

H. Sarul dodała, że będzie to z korzyścią dla podopiecznych, żeby nie  wydawać pieniędzy 

na obsługę prawną. Nie wszystkie organizacje pozarządowe potrzebują pomocy prawnej, ale 

te akurat wykonują zadania na nasze zlecenie.  

J. Łożyński zapytał jaki jest postęp w termomodernizacji obiektów oświatowych. 

Dyrektor Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych – Małgorzata 

Czopińska wyjaśniła, że firma, która wygrała przetarg na termomodernizację nie uzupełniła 

w wyznaczonym terminie dokumentacji, drugi przetarg nie wyszedł, gdyż nie wpłynęła ani 

jedna oferta. Spotykamy się z nowymi oferentami, ale od czasu, gdy pisaliśmy oferty koszty 

wzrosły o 20-30%. Ponadto firmy nie mają mocy przerobowych, odpowiadają, że później, że 

za dwa lata itp. 

J. Łożyński powiedział, że nie wydaje się, że brakuje wykonawców, ale że za mały mamy na 

to budżet. 

M. Czopińska powiedziała, że firmy nie mają pracowników, bo jest nawał prac sezonowych,  

wtedy był inny kosztorys, teraz trzeba dołożyć, ale nie cena jest wyznacznikiem, ale brak 

mocy przerobowych. 
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J. Łożyński odniósł się do wypowiedzi Wójta Kruklanek, powiedział, że reprezentuje 

mieszkańców powiatu, a  jeżeli  ludzie zgłaszają się  ze swoimi problemami do mnie jako 

radnego, czy do innego radnego, to taka jest nasza rola, by pomóc i  formy nacisku ze strony 

gminy czy powiatu będą bezskuteczne. Będzie  nadal nagrywał i tworzył relacje, które będą 
służyły wyborcom. 

H. Sarul powiedziała, że dziękuję kolegom samorządowcom z Kruklanek za to, że po tamtej 

sesji, na której padło wiele nieprzyjemnych słów po ich adresem, postanowili przyjechać 
i odpowiedzieć na ewentualne pytania, tak powinno się robić -  jeśli jakieś publiczne zarzuty 

są kierowane to trzeba na nie odpowiedzieć, nie wymieniać korespondencji, ale przyjechać 
osobiście z gotowością odpowiedzi. To jest właściwa postawa.  

A nauczka dla nas  jest taka, że głos opinii publicznej  stowarzyszeń, osób itp. musi być 
wysłuchany, to się obywatelom należy, ale trzeba do wypowiedzi podchodzić z rezerwą, bo 

towarzyszą im emocje i dochodzi do niegrzeczności, którym jest przeciwna. Nie podobało jej 

się pomawianie innych osób. 

Innych spraw nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję w punkcie: Wolne wnioski i zapytania 

radnych. 

 

Ad. 6. 10-lecie współpracy samorządów Powiatu Giżyckiego i Alytus (Litwa). 

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, iż 10 lat to szmat czasu, dzisiaj ponownie 

w służbie powiatu występuje  p. Kazimierz Ambroziak, poprzedni Dyrektor Powiatowego 

Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych, który w postaci prezentacji medialnej 

streści główne efekty tej współpracy. To są tysiące spraw, tysiące przejechanych kilometrów, 

ale i wymierne efekty.  

Materiał z prezentacji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

O godz. 16.30 na sesję przybył Wicestarosta M. Drzażdżewski, odtąd obradowało 15 radnych. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie  z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Giżycku, 

w tym – organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej z uwzględnieniem sprawozdania 

z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Giżyckim. 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do materiału. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu przyjęła Sprawozdania bez 

uwag. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Giżycku.  

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Niniejszy projekt dotyczy zmiany siedziby Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Giżycku. Obecnie działalność Centrum odbywa się w dwóch budynkach. 

Administracja znajduje się w budynku przy ulicy Smętka, gdzie odbywa się część zajęć 
w ramach teoretycznych kursów zawodowych. W tym budynku znajduje się także utworzony 

w 2015 roku Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii. Przeważająca część działalności CKZiU 

realizowana jest w budynku przy ul. Al. 1 Maja, który dzięki funduszom pozyskanym z 

programu Litwa – Polska został gruntownie wyremontowany, a jego usytuowanie pozwala na 

rozbudowę o dodatkowe pomieszczenia dydaktyczne. Pozyskane dzięki projektom 

wyposażenie techno - dydaktyczne gwarantuje  prowadzenie w nim wysokiej jakości 

kształcenia zawodowego na wielu kierunkach.   
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Zmiana siedziby CKZiU zdecydowanie ułatwi prowadzenie nadzoru pedagogicznego przez 

dyrektora. Obecnie jest to utrudnione ze względu na różne miejsca odbywania zajęć przez 

uczniów i słuchaczy.  

Uchwała w sprawie zmiany siedziby Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Giżycku na ulicę Aleja 1 Maja 30 ma także na celu pełne wykorzystanie posiadanych 

zasobów lokalowych i rzeczowych Powiatu Giżyckiego w celu jak najpełniejszego ich 

wykorzystania do kształcenia zawodowego i ustawicznego. Jednocześnie pozwoli na 

organizacyjne uporządkowanie siedzib dwóch placówek: CKZiU i MOS usytuowanych 

w jednym budynku przy ul. Smętka 5.  

Biorąc pod uwagę  art. 89 ust. 9 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe (Dz. U. 

z 2017 r., poz. 59 z późn. zm.) jak również orzecznictwo Naczelnego Sądu 

Administracyjnego, który wskazał, iż przeniesienie siedziby szkoły poprzez zmianę jej adresu 

stanowi przekształcenie (siedziba szkoły zgodnie z art. 88 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 

2016 r. - Prawo oświatowe jest jednym z elementów aktu założycielskiego, zmiana 

dowolnego z elementów aktu założycielskiego szkoły  w ocenie NSA jest przekształceniem 

tej szkoły, o którym mowa w art. 89 ust. 9 ustawy- Prawo oświatowe, gdyż w wyniku 

przekształcenia dochodzi do zmiany elementów konstytutywnych dla bytu prawnego szkoły), 

Starosta Giżycki w dniu 7 lutego 2018 r. wystąpił z pismem do Warmińsko – Mazurskiego 

Kuratora Oświaty w Olsztynie o wydanie pozytywnej opinii w przedmiocie przekształcenia 

polegającego na zmianie siedziby szkoły. Jednocześnie o zamiarze przekształcenia zostali 

poinformowani uczniowie szkół dla dorosłych, wchodzących w skład CKZiU. Pismem z dnia  

27 lutego br. Kurator Oświaty w Olsztynie poinformował, iż w przypadku zamiaru zmiany 

siedziby CKZiU w Giżycku nie zachodzi konieczność wydania pozytywnej opinii, gdyż art. 

89 ust. 9 ustawy Prawo oświatowe ma zastosowanie jedynie w przypadku przekształcenia 

(zmiany siedziby) szkoły lub placówki, a Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Giżycku jest zespołem placówek powołanym na mocy art. 91 ust. 1 ustawy. Wobec 

powyższego w ww. przypadku, przekształcenie należy traktować jako zmianę adresu 

jednostki organizacyjnej (zespołu) a nie przekształcenie szkoły/placówki z art. 89 ust. 9 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe.    

Z uwagi na fakt, iż zmiana siedziby pociąga za sobą zmiany prawno – pracownicze 

nauczycieli oraz pozostałych pracowników szkoły, o zamiarze zmiany siedziby Centrum 

poinformowane zostały także nauczycielskie związki zawodowe – Międzyzakładowa 

Organizacja Związkowa Pracowników Oświaty NSZZ ,,Solidarność” z siedzibą w Wilkasach, 

która wyraziła opinię pozytywną wskazując jednocześnie na potrzebę stworzenia w nowym 

budynku pracowni fryzjerskiej na potrzeby uczestników kursów dokształcania zawodowego 

oraz Związek Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału w Giżycku, który w ostateczności 

zrezygnował z wyrażenia opinii w obszarze projektowanej zmiany.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych zapoznały 

się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL.252.2018 w sprawie zmiany siedziby Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych pod nazwą Międzyszkolna Baza Sportów Wodnych oraz likwidacji 

wchodzącej w skład zespołu Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych z siedzibą w 

Giżycku przy ul. Nadbrzeżnej 15. 
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Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Międzyszkolna Baza Sportów Wodnych w Giżycku jest placówką oświatowo – 

wychowawczą wchodzącą wraz ze Szkolnym Schroniskiem Młodzieżowym w Rynie przy ul. 

Mazurskiej 19 w skład zespołu placówek oświatowo – wychowawczych pod nazwą 
Międzyszkolna Baza Sporów Wodnych z siedzibą w Giżycku przy ul. Nadbrzeżnej 15, 

powołanego z dniem 1 lipca 2005 roku uchwałą nr XXXI/241/2005 Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 28 czerwca 2005 r. w sprawie utworzenia zespołu placówek oświatowo – 

wychowawczych pod nazwą Międzyszkolna Baza Sportów Wodnych w Giżycku. Zgodnie z art. 

89 ust. 1, ust. 5 i ust. 8 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., 

poz. 59 z późn. zm.), placówka publiczna może zostać zlikwidowana po uzyskaniu 

pozytywnej opinii kuratora oświaty i zawiadomieniu rodziców o zamiarze i przyczynach 

takiej decyzji (co najmniej na 6 miesięcy przed planowanym terminem likwidacji). Wobec 

braku możliwości lokalowych do prowadzenia przez Powiat Giżycki dotychczasowej 

działalności opiekuńczo – wychowawczej na terenie Giżycka (21 lutego 2017 r. Miasto 

Giżycko wypowiedziało Powiatowi Giżyckiemu, z zachowaniem jednorocznego okresu 

wypowiedzenia, umowę użyczenia części nieruchomości oznaczonej nr geodezyjnym 311 i nr 

geodezyjnym 532/2, stanowiącej własność Miasta, a  wykorzystywanej przez Powiat na 

potrzeby dydaktyczne i portowe MBSW jako placówki oświatowo-wychowawczej ), jak 

również działaniami podjętymi przez Miasto Giżycko celem poprawy warunków szkolenia 

żeglarskiego na terenie Giżycka, poprzez budowę na terenie Ekomariny, nowoczesnego 

budynku przeznaczonego do celów dydaktycznych i obsługowych, Rada Powiatu w Giżycku 

w dniu 1 lutego 2018 roku wyraziła wolę likwidacji Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych, 

podejmując uchwałę Nr XXXVIII.243.2018 w sprawie zamiaru likwidacji Międzyszkolnej 

Bazy Sportów Wodnych w Giżycku, z siedzibą przy ul. Nadbrzeżnej 15. Jednocześnie Powiat 

Giżycki zadeklarował przekazanie sprzętu żeglarskiego, zbędnych pojazdów i wyposażenia 

MBSW, a także pomoc w prowadzeniu szkoleń żeglarskich w latach następnych. 

Zgodnie z art. 89 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe, rodzice 

wychowanków, Warmińsko – Mazurski Kurator Oświaty, rada pedagogiczna 

oraz pracownicy administracji i obsługi, zostali poinformowani o zamiarze likwidacji ww. 

placówki. W oparciu o art. 89 ust. 3 przywołanej wyżej ustawy, Starosta Giżycki wystąpił 

w dniu 7 lutego 2018 r. do Warmińsko – Mazurskiego Kuratora Oświaty w Olsztynie 

o wydanie opinii w sprawie zamiaru likwidacji Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych 

z siedzibą w Giżycku przy ul. Nadbrzeżnej 15. Organ sprawujący nadzór pedagogiczny w 

dniu 13 marca 2018 roku  w drodze postanowienia, wyraził opinię pozytywną w przedmiocie 

likwidacji tejże placówki (pismo znak: WAP.542.10.2018.SK). Na temat zamiaru likwidacji 

Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych wypowiedziały się także związki zawodowe 

zrzeszające nauczycieli – Międzyzakładowa Organizacja Związkowa Pracowników Oświaty 

NSZZ ,,Solidarność” z siedzibą w Wilkasach wyraziła opinię pozytywną wskazując 

jednocześnie na konieczność zapewnienia zatrudnienia wszystkim pracownikom, natomiast 

Związek Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału w Giżycku ostatecznie zrezygnował 

z wyrażenia opinii w obszarze projektowanych zmian i zamierzeń.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL.253.2018 w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych pod nazwą Międzyszkolna Baza Sportów Wodnych oraz likwidacji 

wchodzącej w skład zespołu Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych z siedzibą 
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w Giżycku przy ul. Nadbrzeżnej 15 została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Giżyckiego. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

W związku z zamknięciem Apteki Św. Brunona przy ul. Bohaterów Westerplatte 4 

w Giżycku konieczne było wprowadzenie zmian w grafiku dyżurów na 2018 rok, celem 

zapewnienia dostępności świadczeń w porze nocnej oraz w niedziele i inne dni ustawowo 

wolne od pracy. Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo 

farmaceutyczne (Dz. U. z 2017 r., poz. 2211) rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na danym terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, po zasięgnięciu opinii wójtów 

(burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XL. 254.2018 w sprawie określenia rozkładu godzin aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 

7 do protokołu. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2018  

(wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Zarząd przed posiedzeniami poszczególnych 

komisji) 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały wraz z autopoprawką: 

Dochody i wydatki: 

Rozdz.80130 – dokonuje się zwiększenia planu dochodów uzyskanych przez Powiatowy 

Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych z tytułu kary umownej od wykonawcy 

realizującego projekt pn. „Wysoka jakość kształcenia zawodowego w Powiecie Giżyckim we 

współpracy z przedsiębiorcami”   o kwotę 3.000 zł. Środki te przeznacza się na wydatki 

niekwalifikowane związane z tym projektem tj. zakup tablicy informacyjnej i dodatkowego 

rejestratora CO2. 

Wydatki: 

Rozdz.75411 - dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków realizowanych przez 

Komendę Powiatową PSP w celu sfinansowania zakupu usług zdrowotnych. 

Rozdz.80102 i rozdz.85404 -  dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków 

realizowanych przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w celu zabezpieczenia 

środków na opłacenie usług logopedy. 

Rozdz.85218 i rozdz.85324 - dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków 

realizowanych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w związku z koniecznością 
rozliczania kosztów ponoszonych na realizację zadań określonych ustawą z dnia 27 sierpnia 

1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych. 

Rozdz.92195 - dokonuje się przesunięć środków w planie wydatków realizowanych przez 

Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych w celu zabezpieczenia środków 

na opłacenie składek na ubezpieczenia społeczne od umów zlecenia w związku z realizacją 
zadań w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego. 

 Ponadto: dokonuje się zmian w planie wydatków inwestycyjnych poprzez: 
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1. zmianę nazwy zadania pn. „Przebudowa skrzyżowania dr.pow.nr 1831N z dr.gminną 
w m. Kleszczewo”, które po zmianach otrzymuje brzmienie: „Przebudowa drogi pow. 

nr 1736N Kruklanki - Pieczonki - Sulimy w miejscowości Sulimy”,    

2. zwiększenie planu wydatków na zadanie określone w pkt 1) o kwotę 300.000 zł, 

3. zwiększenie planu wydatków na zadanie pn. „Wykonanie dokumentacji na 

przebudowę mostu na dr.pow. nr 1829N - Kanał Kula” o kwotę 50.000 zł, 

4. zmniejszenie planu wydatków na zadanie pn. „Budowa miejsca postojowego do 

ważenia i kontroli pojazdów na dr.pow. nr 1734N w m. Kruklanki” o kwotę 350.000 

zł, w wyniku czego rezygnuje się z realizacji tego zadania (plan po zmianach=0).  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 

Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 13 „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 

Uchwała Nr Xl.255.2018 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2018 

została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. 12. Sprawy różne. 

Wicestarosta M. Drzażdżewski przedstawił w skrócie przebieg ostatniej Rady Wierzycieli, 

która spotkała się w Olsztynie. Obecni byli również przedstawiciele konsorcjum ze swoim 

prawnikiem, który zabierał głos - wyrażał niepokój związany z brakiem postępu 

postępowania restrukturyzacyjnego,  które zostało im przedstawione. Pani Zarządcy zaś 
chodziło właściwie o to, aby brak widocznego efektu procesu restrukturyzacyjnego  zwalić na 

samorząd powiatowy. Ja zadawałem pięć razy pytanie czy doczekamy się propozycji, która 

będzie realna do finansowej obsługi przez szpital. Odpowiedzi nie otrzymaliśmy. Propozycja 

Zarządcy to właściwie jedynie  spłata  wierzycieli z pieniędzy, które ma na koncie szpitala, 

a reszta to gdzieś w niewiadomej, nieokreślonej przyszłości, ale skąd finansowanie to nie 

wiadomo, chyba że znajdzie się możliwość wzięcia kredytu. Zaistniała koncepcja sprzedaży 

szpitala w procesie restrukturyzacyjnym, zadałem Sądowi pytanie, poprosiłem, aby Sąd 

wyraził pogląd, czy jest to możliwe w procesie restrukturyzacyjnym, bo to ukierunkuje nasze 

działania, ale odpowiedzi nie otrzymałem. Rada Wierzycieli, zdominowana przez wierzycieli 

komercyjnych,  przegłosowała, aby rekomendować sprzedaż szpitala. Ja zaprotestowałem, 

ale oni powiedzieli, niech się sąd wypowie, bo to sąd musi zadecydować, bank zagłosował za. 

Bank jest prywatny. Nasz udział w masie wierzytelności to 24%, a nasze i banku to 35%. 

Mam komentarz znawcy problematyki z prawa restrukturyzacji, zasięgamy też wiedzy u 

profesora. Jeżeli ktoś w restrukturyzacji zakłada sprzedaż firmy, to zakłada likwidację,  
unicestwienie tej firmy. Pytałem prawników reprezentujących firmy wierzycieli, ale oni nie 

wypowiadają zdania, oni patrzą na tylko na to, ile mogą zyskać.  Pilnujemy tego, ale 

wszystko zależy od sądu, o wszystkim będzie decydował sąd. Pani Biała dzisiaj 

przywoływała przypadki sprzedaży przedsiębiorstw jako przykłady w  podobnej  sytuacji, ale 

niestety były do sprzedaże z postępowania upadłościowego. Pod koniec jakby tchnęło 

optymizmem. Rozmawiałem z P. Białą i poprosiłem o podanie jakiejś realnej kwoty, która 

byłaby do udźwignięcia przez szpital. Padła jakaś kwota, która była bardziej realna 

miesięcznie do spłaty. Umówiliśmy się na spotkanie na 3 –go na dalszą rozmowę na ten 

temat. Następne zebranie wierzycieli wyznaczone jest na 24 maja. Musimy też spotkać się 
z lekarzami, z dr Przymorskim. Dało to nam iskierkę nadziei, trzeba znaleźć takie 

rozwiązanie, które nie zniszczy szpitala do końca, bo na razie jest to odroczenie upadku, ale 

nie jest to rozwiązanie na przyszłość i nie daje twardego podejścia do możliwości 

postępowania w przyszłości. 
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H. Sarul powiedziała, że strata cały czas narasta, miesiąc po miesiącu występuje niedobór.  

M. Drzażdżewski powiedział, że P. Zarządca twierdzi, że strata zostanie  pokryta 

dodatkowymi dochodami z NFZ, który rozliczy nadwykonania z pierwszych miesięcy. 

Jeśli chodzi o oddział dziecięcy to prowadzimy rozmowy, ale trzeba będzie oddać za ten czas, 

kiedy nie działał, a więc 100 tys. zł.  

Podstawowa rzecz stwierdził Wicestarosta to: jeżeli  uda się utrzymać dzisiejsze finansowanie 

przez NFZ,  to ten szpital ma szanse na prawidłowe działania, jest się w stanie utrzymać. 
 

O godz. 17.00 salę obrad opuścili następujący radni: Małgorzata Kaczorowska, Marian 

Mieńko, Lidia Należyty, od tej pory obradowało 12 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu : 

1. Poinformowała, iż Wójt Gminy Wydminy zwrócił się do Rady Powiatu o zniesienie  

zakazu  używania  jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wybranych 

akwenach wodnych na terenie gminy Wydminy, gdzie ustanowiona jest strefa ciszy. 

Poprosiła o wypowiedź przedstawiciela Zarządu Powiatu. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że do 1999 roku ustanawianie strefy ciszy było 

kompetencją wojewody, który objął strefą ciszy wszystkie jeziora oprócz jezior na Szlaku 

Wielkich Jezior Mazurskich. Wg naszej wiedzy jedynym kryterium badawczym w 

ustanawianiu strefy ciszy jest akustyka, drugi pewnik to jest taki, że albo dopuszczamy do 

używania silników wszystkich albo nikogo. Wyjść naprzeciw wnioskowi wójta, wędkarzy nie 

możemy, gdyż stworzymy precedens. Wg zebranego materiału odpowiemy Wójtowi, że nie 

wyrażamy zgody. Kiedyś była podobna propozycja wobec jeziora Wojnowo, ale wtedy 

również nie wyraziliśmy zgody. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z radnych ma inne z zdanie w tej sprawie. Nikt z Radnych 

nie zgłosił odrębnego zdania.  

2. Odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 0102-110/18 z dnia 8 marca 2018 

r. w sprawie badania zgodności z prawem uchwały Rady Powiatu w Giżycku Nr 

XXXVIII.244.2018 w sprawie ustalenia trybu rozliczania i udzielania dotacji i szkołom 

niepublicznym o uprawnieniach szkół publicznych  i placówkom niepublicznym.  

3. Przedstawiła wniosek pracowników Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie  

wzrostu płac zasadniczych dla wszystkich pracowników, skierowany do Starosty. 

4. Zapytała, czy powołujemy z członków Rady Powiatu komisję statutową do opracowania 

nowego statutu jeszcze przed zakończeniem kadencji rady, czy radni skorzystają z propozycji, 

iż to Przewodnicząca Rady przedstawi na wspólnej komisji zakres zmian obligatoryjnych 

i fakultatywnych. Radni zdecydują o głównych zmianach i na postawie tego opracowany 

zostanie wzór, projekt statutu do procedowania Radzie. 

Radni opowiedzieli się za drugą propozycją – wspólne prace nad zakresem zmian 

przestawionym przez Przewodnicząca Rady. 

5. Zachęciła do aktywnego udziału w obchodach Święta 10-lecia współpracy z samorządem 

litewskim z Alytusa. 

 

Wójt Gminy Kruklanki pogratulował samorządowi powiatowemu aktywnej współpracy 

z Alytusem i korzyści z niej wynikających. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Ad. 13. Zamknięcie sesji.       

Wobec wyczerpania porządku sesji o godz. 17.35 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 

obrady.   

Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  


